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Vänsterpartiet Nacka

Lyssna på medborgarna 
i Fisksätra! 

Bostäder är en av de viktigaste valfrå-
gorna 2022. Hur vi bor är en stor del av 
livet och kommunerna är skyldiga att 
ta hänsyn till invånarnas önskemål och 
synpunkter i nya byggprojekt. I Nacka 
finns det flera exempel på när kommu-
nens åtagande att vara inlyssnande har 
lyckats. Som när Tippens centrum skul-
le förtätas 2016 och lokalbornas miss-
nöjen ledde till att politikerna ändrade i 
planen. 

Men alla invånare i Nacka upplever 
inte att deras synpunkter tas till vara på. 
Vänsterpartiets representant i Val- och 
demokratinämnden, Alena Jukic från 
Fisksätra, såg hur synpunkterna som 
framkom under medborgardialogen 
inför ombyggnad av Fisksätra Södra 
noterades i protokollen, men spårlöst 
försvann i majoritetens beslutsprocess. 

Varför hörs inte Fisksätrabornas rös-
ter lika klart som Tippenbornas i 
Nacka-politiken? Det finns en lång 
förklaring till det som har att göra med 
ojämlika effekter orsakade av privati-
seringen av bostadsmarknaden. Men 
det finns också en annan, ganska kort 
förklaring. Betydligt många fler av 
kommunfullmäktiges ledamöter bor vid 
Tippen än i Fisksätra. Valdeltagandet 
vid Tippen är större än i Fisksätra. Mo-
deraterna har starkare stöd vid Tippen 
än i Fisksätra. 

Vänsterpartiet för ständigt upp frågor 
och önskemål från Fisksätra på den 
kommunpolitiska dagordningen, men 
blir konstant nedröstade av den mode-
ratledda majoriteten. 

SOMMAREN MED 
VÄNSTERN

   
21 maj 

Ormingekarneval
V-mingel med ansiktsmål-

ning och fika.

23-30 maj 
lokala workshops

Prepp och pepp inför 
valrörelsen i ditt område.

16 juni 
Internationella 

Festen
V-mingel i Fisksätra.

13 juni
Soppa & Politik

Tema: Bostadspolitik med 
Momodou Malcolm Jallow.

18 juli 
Soppa & Politik

Håll utkik på vår 
facebooksida för mer

information.

Efter valet i september hoppas vi att fler 
av kommunfullmäktiges ledamöter består 
av Fisksätrabor som kan försvara sina 
synpunkter på lika villkor.  

     Lisa Rasmussen, Gruppledare 

vansterpartietnacka
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Den 13 juni kommer riks-
dagsledamoten och partiets 
bostadspolitiska talesperson 
till Fisksätra Folkets Hus för 
att delta i ett samtal om 
bostadsmarknaden i Nacka. 
Läs mini-intervju och inspi-
reras till att ställa dina egna 
frågor i juni. 

Vad är bostadspolitik för dig? 
För att kunna prata om bostads-
politik måste man först ha en 
förståelse för vad som står på 
spel. Jag vill spola tillbaka de-
batten så att bostaden ses som 
en rättighet och inte en vara 
på en marknad. Det ska vara 
naturligt att inkludera bostaden 
när man pratar om att bygga 
välfärden. Förstår man det, 
då förstår man på riktigt vad 
bostadspolitiken måste handla 
om.

Vad kan ni riksdagspolitiker 
göra för att underlätta bo-
stadspolitiken ute i kommu-
nerna? Både stat och kommun 
måste ta ansvar för att alla 
invånare som bor i Sverige 
ska ha någonstans att bo för 
en kostnad som man har råd 

med. Det står i vår grundlag. 
Vi på riksnivå måste reformera 
det ekonomiska systemet med 
skattereformer och markupp-
handlingar som ger kommuner-
na möjlighet att ta ansvar för 
bostadsförsörjningen. 

Nacka sålde av sitt kommu-
nala bostadsbolag för flera år 
sedan, hur ser du på det? Det 
är ni tyvärr inte ensamma om. 
En av fem stockholmskommu-
ner står utan allmännyttigt bo-
stadsbolag. På riksnivå kräver 
Vänsterpartiet att alla kommu-
ner ska ha minst ett kommunalt 
bostadsbolag. Bara allmän-
nytta kan säkerställa att van-
liga människor, barnfamiljer, 
låginkomsttagare och arbetare 
har någonstans att bo. 

Vilka konsekvenser ser 
du när detta inte upp-
fylls? De borgliga kom-
munerna vill helst inte ha 
hyresrätter överhuvudtaget 
eftersom de har så mycket för-
akt för fattiga människor och 
låginkomsttagare. De renoverar 
lägenheterna tills de ursprung-
liga hyresgästerna inte har råd 

med hyran och till slut tvingas 
att flytta. Vi får  inte glömma 
bort att det här är en borglig 
strategi. Att tränga ut fattiga 
människor, låginkomsttagare 
och barnfamiljer som inte har 
råd att betala de nya hyrorna. 

En förhoppning inför valet 
2022? Vi behöver återta ansva-
ret för bostadsbyggandet. Vi 
behöver utöka investeringsstö-
det och ha ett statligt topplån 
som hjälper till att medfinan-
siera bostadsbyggandet. Vill 
man sträva efter ett samhälle 
där bostaden är en rättighet, där 
hemlösheten minskar och kvin-
nor ges möjligheten att flytta 
från våldsamma män, då är det 
oss man ska vända sig till. Däri 

ligger nog min förhopp-
ning. Att fler väljare ser 
Vänsterpartiet som 
det enda alternativet i 
september.

 

Momodou Malcolm Jallow 
till Soppa & Politik

Vänsterpartiet Nacka välkomnar:

  
Namn: Momodou 

Malcolm Jallow 
Bor: Malmö 
Född: 1975
Jobbar: Riksdagsledamot och 
bostadspolitisk talesperson
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Din        -politiker 
i Nacka svarar: 
Vilken stadsutvecklingsfråga 
vill du se på dagordningen?

Tomas Ottosson, Älta, 
representant i 
Kommunfullmäktige.
”Det viktigaste är att vi 
räddar klimatet. Vi kom-
mer göra det genom att 
bevara naturmark som i 
Ryssbergen, ställa tuffa miljö- 
och klimatkrav vid nybyggnation och 
satsa stort på solcellsanläggningar i 
Nacka.”

Lisa Rasmussen, Orminge, 
gruppledare och representant 
i Kommunfullmäktige. ”Jag vill 
se ändrade beslut om simhallarna i 
Nacka. Att man tidigarelägger den 
efterlängtade simhallen i Orminge, 
2026 är alldeles för sent.  Sen 
borde Näckenba-
det placeras i 
Fisksätra där 
folk faktiskt 
bor.”

Alena Jukic, 
Fisksätra, repre-
sentant i Val- och demokrati-
nämnden.  ”Att Fisksätraborna får 
vara med och påverka utvecklingen 
av sitt område. 
Fungerande med-
borgardialoger 
som inte är för 
syns skull, utan 
som plockar upp 
vår kunskap om 
vad som behövs för 
att göra Fisksätra bättre 
och tryggare.” 

Emma Bonér, 
Jarlaberg, ordföran-
de. ”Återskapandet 
av ett kommunalt 
bostadsbolag och en 
kommunal bostadsför-
medling! Jag vill att minst 
hälften av alla bostäder 
som byggs i Nacka är Hyresrätter med 
rimliga hyror.”

Vill du vara med och 
bestämma vad som ska 
synas i Röda Nacka Bladet 
nästa gång?

Hör av dig till 
cecilia.nyman@nacka.se

Edinsvägen 14
Nacka 13145

Sverige
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